
 G5 uitrol over Nederland.

Ik ben een vrouw van 65 jaar en ben al  12 jaar stralingsvluchteling in Nederland.
In 2006 ontdekten we eindelijk , na 10 jaar rondtollen in toenemende SOLK-klachten, de 
oorzaak, eindelijk het lek boven. Klachten werden veroorzaakt door straling ! Ik had er nog 
nooit over gehoord en dus vanzelf nooit aan gedacht.  Ook 4 kinderen kregen toenemende 
klachten die weer verdwenen toen ze ‘uit huis’ gingen om te studeren.
Toen in 2006 de UMTS erbij aangezet werd kreeg ik zulke zware klachten dat ik 
evenwichtsstoornissen kreeg, mijn tong sloeg dubbel, ik kon de woorden niet meer goed 
uitspreken en ook niet meer op de juiste woorden komen. De druk en stress in mijn hoofd was 
niet om uit te houden.
Van pure ellende stak ik een oorthermometer in mijn oor.. grote verbazing: temperatuur was 
39.8 gr Celcius. Ook rectaal een meting gedaan: 36.3 gr Celcius. Nog vele malen gemeten, 
steeds dezelfde uitkomst. 
Mijn hersenen gingen dus letterlijk koken.
Dit is toch het enige symptoom dat U gelooft?? 

Echt niet dus. Ik heb dit verteld aan B en W, de GGD, de Huisarts etc. Geen enkele reactie 
dan die van mijn huisarts toen ik vroeg of hij dit normaal vond: ‘Ja, dit vind ik normaal, niets 
verontrustend. U hebt een waan, en tegen wanen kan ik niet vechten’.
Daar sta je dan, je voelt je doodziek, kunt nergens meer terecht.... en dat was in 2006.... ik ben 
gaan vluchten, dan hier, dan daar... maar  je moet steeds weer terug naar je huis.. waar je weer 
opnieuw ziek wordt.. ja, als er ook diverse zendmasten op enkele honderden meters afstand op 
je huis staan te branden.... Meetapparatuur gekocht. Hele zware EMV belasting. Rondom en 
in de woning.
Uiteindelijk een chaletje gekocht.. er was geen mobiel bereik, iedereen had een vaste 
telefoonlijn, ging prima, ik knapte lekker op... maar ja.. 
In de omgeving kwamen er nieuwe masten bij, plus de bestaande masten werden zwaarder 
gemaakt... nu is er wel mobiel bereik. Nu doen de eigenaren van de andere chalets hun vaste 
lijn weg... want een mobiel hebben ze al en die werkt nu ook op  het park. Ik begrijp dat. Zou 
ik ook doen als ik dacht dat ik gezond was en er geen klachten van kreeg...

Waarom nu dit verhaal?? 
Omdat onze overheid de plicht heeft voor haar inwoners te zorgen.
Men zegt dat overal bereik levens spaart... ik vraag me af hoeveel levens dit al gekost heeft. Ik 
vrees al tienduizenden!
Ik ken(de)  mensen met zware klachten die zelfdoding toepasten uit pure wanhoop vanwege 
de marteling die non-sop doorging omdat ze geen geld hadden om zich te beschermen/ af te 
schermen, en geen plek konden vinden om naar te vluchten..
Hoezo de toename van allerlei neurologische zieken? Hoezo de gigantische toename van 
Autisme? Hoezo de toename van kanker? Hoezo de toename van Diabetes? Hoezo de 
toename van hart- en vaatziekten, hersenbloedingen etc etc.
Ik zeg niet dat straling de enige oorzaak is maar DAT DIT  ZWAAR MEESPEELT  is 
duidelijk, dat kan een leek zien.
Ik ben geen dokter , ik ben een gewone burger die opnieuw claimt dat ik rechten heb op 
bescherming door de overheid.
Er zijn honderden onderzoeken die uitwijzen dat straling gevaarlijk is. Er is zelfs geen 
ondergrens aan het gevaar volgens het Bio-Initiative rapport dat 2000 onderzoeken tegen het 
licht hield. Alle straling geeft biologische effecten omdat alle uitwisseling van al onze cellen 
via kleine elektro magnetische pulsjes verloopt. Wij zijn zelf elektromagnetische wezens. Wij 
kunnen dit bombardement van technische straling niet handelen, die miljoenen keer meer en 
zwaarder is dan de natuurlijke straling. Iedereen kan hier klachten door krijgen. Het ontregeld 
ons systeem. De samenwerking in ons lichaam wordt door de hypofyse geregelt, maar die 
raakt totaal van slag..



Waarom schrijf ik U?
Omdat ik op de bres wil staan voor mijn kinderen en kleinkinderen die in deze stralingswereld 
op moeten groeien met alle gevolgen van dien.
Er is zo ontzettend veel belasting, op den duur houdt geen enkel lichaam dit vol. Ik hoorde dat 
er al honderden kinderen zijn die niet meer naar school kunnnen vanwege wifi en digitaal 
schoolbord en DECT telefoons..
En ik wens een goede toekomst voor mijn nageslacht en alle kinderen.
 
Waarom nu G5?
Volkomen onnodig. En zeer belastend. 5 frequenties die in één bundel op ons losgelaten 
worden...Onze ogen en hersenen kunnen nu internet ea al niet bijhouden, waarom dan nog 
meer, en nog zwaarder, nog sneller en nog doordringender? Waarom nu Internet of Things? 
Wie vraagt daarom? 
Is dat omdat er een paar hobbyisten zijn die hun grens niet weten?
Is dat omdat het opnieuw veel geld, miljarden, oplevert...
Er wordt gewoon behoefte gekweekt door reclame en het wordt ons door de strot geduwd..
U als overheid hebt miljarden euro’s ontvangen van de Telecom bedrijven. Met de boodschap 
van de Telecom erbij: wij willen best miljarden betalen maar U moet dan zorgen dat het volk 
rustig blijft, zodat wij onze gang kunnen gaan. 
Wij, uw volk worden dus geofferd op het altaar van de geld-god, de Baal uit de Bijbel.
Mij is geleerd dat we onze overheid moesten zien als een vader die  goed voor de kinderen 
zorgt..
Helaas is daar NIETS maar dan ook NIETS van waar. Wij worden opgeofferd voor een 
handje geld.
U bent  samen met de Telecom ons aan het ziekmaken. En... de onkosten komen weer op 
rekening van DE BELASTINGBETALER, wij dus...

Waarom schrijf ik U?
Omdat wij recht hebben op gebieden waar we kunnen functioneren als ieder ander.
Gebieden zonder straling, zonder mobiel bereik, zonder wifi en al die andere ongein... en die 
dan vooruitgang heet...
Iedereen heeft recht op een volwaardig leven als volwaardig mens
Stop met deze uitrol, stop met deze ziekmakende materie.
Pas de stralingslimiet aan zoals aanbevolen in het Salzburger rapport en ontwikkel geen 
nieuwe onnodige velden.
Ook als de straling milioen keer lager is doet die mobiele telefoon het nog!

De gevolgen van deze Elektro Hyper Sensitiviteit zijn enorm.
Weg sociaal leven, weg gezinsleven, meestal ook weg werkkring.
Niet meer naar de winkels kunnen, geen restaurant bezoek, geen kerkbezoek, geen concerten 
of film, geen verjaardagen, geen... geen...
Vaak ook: weg vrienden, weg clubs, weg collega’s weg studie.
Vaak ook weg huwelijk en/of weg partner....
Een eenzame weg waarbij ik volledig begrijp dat als men niet het houvast ervaart dat God 
erbij is en je ondersteunt, je grijpt naar de dood...
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